
Referat 
Tveita skole 
Foreldrerådets Arbeidsutvalg 
 
Referat FAU-møte torsdag 20.10.22, kl. 18.00-19.30. 
 
Til stede: 
Siw (rektor), Cecilie (1A), Anette (1B), Monique (4A), Lalit 
(4A), Jan (7A). 
 
Frafall: 
Aleksandar (2B), Jimmy (3A), Khalil (3B), Yngve (5A), Marylynn (6B), Sissel (7B) 
2A + 6A mangler representant 
 
Referent: Anette Wang, Sekretær FAU 
 
I dette FAU møtet stiller kun 1., 4. og 7. trinn med representanter. Vi gjennomfører 
FAU møte som oppsatt, men utsetter punkt 5 til vi har et vedtaksdyktig utvalg. 
 
Vi minner om rutiner ved frafall, meld fra til Forfall meldes til tveita.fau@gmail.com 
og be klasserepresentant stille som vara. Konsekvensen av manglende innmelding 
av frafall er gjennomgang av FAU møte med mindretall. På bakgrunn av dagens 
deltakelse er det ønske om å skrive inn at alle FAU møter på være vedtaksdyktige. 
Vi har også blitt enige om å starte opp igjen med SMS påminnelser i forkant av 
møtene. Sekretær er ansvarlig for å følge opp denne rutinen. 
 
Etter møtet vil det nye styret fullføre innmelding av regnskap samt endringer i styrets 
sammensetning til Brønnøysundregisteret. 
 

Saksliste 

1. Godkjenning av innkalling og saker til eventuelt 
2. Godkjenning av referat fra 15.09.22 
3. Info fra skolen ved rektor Siw 

 
- Resten av møtet uten ledelsen 

 
4. Mulighet for å åpne opp skolegården? 
5. Valg av FAU grupper: Karneval, 17. mai, AKS, temakveld, Skolemiljøutvalg 

(SMU), KFU «ansvarlig» 
6. Temakveld 
7. Gjennomgang av regnskap 21/22 
8. Saker til Driftsstyret 
9. Eventuelt 

 
Enighet om å flytte opp punkt 4 til å inkludere ledelsen. 
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Oppsatte datoer for kommende møter 

- 3. november: Oslo KFU om FAU arbeid på Helsfyr. Påmeldingsfrist 31. 
oktober 

- 24. november: FAU møte 
- 13. desember: felles juleavslutning for skolen 
- 2. februar: gjennomgang av karneval for FAU representanter 1.-4. trinn 
- 16. februar: Karneval (FAU representanter for 1.-4. trinn hjelper til) 
- 27. april: formøte for 17. mai (med 6. trinn komité) 

 
Forslag til FAU møter: 

- 19. januar 
- 2. mars 
- 13. april 
- 11. mai 
- 7. juni FAU møte med sommeravslutning 

 

Saker 

1. Godkjenning av innkalling og saker til eventuelt 
Godkjent. 
Sak til skolen: gå hjem tider fra AKS 
 

2. Godkjenning av referat fra 15.09.22 
Godkjent. 
 

3. Informasjon fra skolen ved rektor Siw 
 
AKS - Endring i morgenåpning 
Etter innspill fra foreldre har vi bestemt oss for å gjøre endringer i morgenrutinene. 
Disse blir gjeldende fra uke 44, mandag 31. oktober. 

- Fra 07:30-08:00 leveres barna på Chiller’n, inngang B vis á vis inngang til 
nybygget 

- Fra 08:00-08:30 leveres barna ute ved nybygg/paviljongen, og alle som har 
vært på Chiller’n går ut og avslutter morgenåpning ute 

Alle barn må være godt kledd for utendørsaktiviteter når de leveres på 
morgenåpning da AKS er ute i 30 minutter før skolestart i all slags vær 08:00-08:30 
 
AKS – Aldersblanding 
Det er et ønske fra barna med mer aldersblanding og samhold på tvers av grupper. 
Fra neste uke blir det aldersblanding hver tirsdag fremover. 

- 1. og 2. trinn deles inn i aldersblandede grupper for lek og varierte aktiviteter i 
klasserommene. Aktivitetene er avsluttet kl. 15:15, da går barna tilbake til 
klasserommet sitt. 

- Etter å ha testet med to trinn aldersblandet, er målet full aldersblanding for 1.-
4. trinn 

Det blir tema i fellestid for lærerne og finne aktiviteter som kan gjennomføres på 
tvers fremover; lesing, uteskole og temaer. De store barna vokser mye på det og tar 
ansvar. 
 



AKS – Utlysing av 100% stilling til AKS 
Det er utlyst 100% stilling som AKS leder. Saken har vært oppe i Driftsstyret. Det er 
krevende med de lærings-støttende kravene som skal nås. Dagens AKS leder har 
en 50% Inspektør stilling og 50% AKS leder. Dette blir for sårbart, og AKS trenger 
mer. Eksisterende leder ønsker å gå inn i en 100% stilling som Inspektør igjen. Det 
blir bra for AKS å få noen nye øyne på stillingen. 
 
AKS – Aktiviteter 

- Gratisprinsippet står sterkt, og er en viktig del for AKS og overholde. 
- 2. klasse står på skøyter hver 2. tirsdag. 
- Aktiviteter skjer på skolen og skal ikke være påmeldingsaktiviteter. Når den 

nye stillingen er på plass, kan det bli mulighet til å se på flere alternativer til 
aktiviteter. FAU minner om at det finnes midler i kommunebudsjettet for å 
søke om tilskudd. 

- Nå jobbes det mye med høstutstillingen for 2. trinn, kommer snart. 
 
Innspill fra FAU til AKS fra punkt 1 i sakslisten 
Det har kommet innspill fra foreldre at barn ikke har blitt sendt hjem i avtalt tidsrom, 
og i et tilfelle nesten sendt hjem før tid. Vi oppfordrer AKS til å gå igjennom rutinene 
her for å sikre tryggheten til barna våre. 
 
Juleavslutning 
Dato for felles juleavslutning er satt til 13. desember og vil finne sted på Tveten gård. 
Det vil bli enkel servering og underholdning. Vi samarbeider med FAU når tiden 
nærmer seg. 
 
Bli med dansen 
Vi har øvd mye på Bli med dansen og avslutter filming av klasser i disse dager. Det 
har vært mye grønne klær og øving. 
 
Halloween-feiring 
Det blir klassevis Halloween-feiring med pynting av Chiller’n. Følg med for mer 
informasjon per klasse. 
 
Naturfagrommet 
Jan fra FAU har sammen med Ingeborg sett på naturfagrommet for å komme med 
innspill til ryddeprosessen i naturfagssamlingen. En del av materialet er veldig 
avansert og passer bedre for ungdomstrinnet. Det er satt av penger til innkjøp av nytt 
utstyr. Rommet har ligget brakk, nå blir det et eget naturfagsrom igjen. 
 
Tveten gård samarbeid 
Skolen har inngått et samarbeid med Tveten gård og betaler 10.000 kr for dette i 
året. Nå i år har det fungert med og gitt fullt utbytte. 1. klasse har hatt undervisning 
med besøk og sett hvordan grønnsaker dyrkes. 5.-6. trinn har laget mat med 
grønnsaker fra gården samt mer. Mange av barna har aldri sett hvor grønnsaker 
kommer fra og synes det er veldig spennende å få være med. 
 
Innspill fra FAU ved Jan og Kodeklubben 
Kodeklubben er et FAU samarbeid (med Jan). Det er et samarbeid med Bryn skole 
hvor barna lærer om koding. Skal nå delta på Skaperfestivalen med en gruppe. Det 



er mulig å låne utstyret og rekruttere til kodeklubben på tidligere trinn ved eget 
initiativ. Skolen kan stille med lokale. 
 
Leirskole 
Leirskoletur gjennomføres nå. Elevene møtte snø, og opplevde natur og dyr med 
blant annet gaupe. Turen har vært bra for trinnmiljøet og samspillet. Siste dag var 
langtur og så «døgning» siste kveld. 
 
Teaterkveld 
Tidligere har skolen hatt et samarbeid med Hartvig-Nissen om en teaterkveld som nå 
ikke lenger er aktivt. FAU har et sterkt ønske om at skolen starter opp et samarbeid 
igjen både av foreldre som tidligere har sett stykkene samt tidligere elever som 
gjennomførte. Finnes det eventuelt med andre aktuelle videregående skoler med en 
forestilling.  
 

4. Mulighet for å åpne skolegården? 
 
Punktet blir flyttet opp til å inkludere skoleledelsen. 
FAU er sterkt bekymret for begrensinger med liten skolegård. Flere trinn har aldri 
hatt full tilgang til hele skolegården i sin skolegang, men kun avgrenset områder. Vi 
ønsker at skolen ser på muligheten til at ikke hele skolegården skal brukes til 
anleggsarbeid gjennom hele byggetiden for rehabiliteringen av skolen. 
 
Det er et ønske fra FAU å få til en bedre varsling for å finne gode alternative 
løsninger for skolegården. Det ble veldig kort varslingstid i dette tilfellet. Skolen har 
ventet lenge på denne rehabiliteringen, hvorfor er det ikke ordnet med fasiliteter i 
enkelte områder i forkant. FAU setter spørsmål til hvordan prosjektet får lov til å 
gjennomføre uten å gi alternativer. Vi oppfordrer AKS til å se på ekstra kreativ bruk 
av nærområdet for å kompensere samt se om mer kan gjøres nå. Sykler er f.eks. 
ikke ute, de som ikke liker ballspill trenger alternativer til aktivisering ute. 
 
Rektor informerer at skolen er preget at vi er i en rehabilitering. Elevrådet klager på 
at det er lite å finne på. Noen skader har også kommet på enkelte lekeapparater som 
er tilgjengelig. Tegninger for plassen bak låven er laget og ser veldig bra ut. Det blir 
et stort klatrestativ, balansestokker, gatebasket, huskestativ mm. Byggingen blir ikke 
utført nå, da plassen trengs til å skifte vinduer i neste byggefase. Videre sier 
anleggsansvarlig at det er en oppsatt prosess for prosjektet, og at det derfor er låst til 
nåværende avsperring og at det ikke er planer for å erstatte skolegården i 
oppussingsperioder. 
 

5. Valg av FAU grupper 
 
Da vi ikke er vedtaksdyktige i dag grunnet lavt oppmøte, har vi valgt å gå igjennom 
listen for å tydeliggjøre de ulike gruppene. Ikke gruppene er oppe til valg, men 
allerede satt av sedvane. 
 

- Karneval: Karneval gjennomføres av 1.-4. trinn i februar (torsdag før 
vinterferie, neste år er det 16. februar. Karnevalkomiteén består av FAU 
representanter i 1.-4. trinn og er ikke oppe til valg. 



- 17. mai: 6. trinn er ansvarlig for gjennomføring av aktivitetene sammen med 
FAU, ikke oppe til valg. 

- AKS: Vi kan ikke velge representanter til AKS gruppen uten vedtaksdyktighet. 
Det er viktig å få på plass representanter her så snart som mulig, særlig nå 
som en ny AKS stilling kommer på plass. Det er tradisjon at hvert trinn stiller 
med en representant. Valget flyttes til neste FAU møte. 

- Skolemiljøutvalget (SMU). Valg blir flyttet til senere FAU møte. 
- KFU «ansvarlig». FAU sekretær tar ansvar for å informere om datoer for 

kommende aktiviteter. FAU henstiller de som kan stille på aktivitetene å delta, 
de har erfaringsmessig vært verdifulle. Hvis deltakelse tas et raskt referat opp 
i punktet eventuelt i det påfølgende FAU møte.  

 
6. Temakveld 

 
Fastsettelse av temakveld flyttes til senere FAU møte. Vi har drøftet noen forslag til 
temaer: 

- Sosiale medier. Tidligere har dette blitt holdt av Sosial agentene. Politiet er 
også en mulighet. 

- Aktivitetstilbud i bydelen. Hva finnes av tilskudd og aktiviteter for fritid. 
Viktigheten av å ha noe utover skoletiden. Tiltaksordninger for gratisløsninger. 
Kulturskolen er et alternativt, men kostnadsfult. Kommer nå på plass på 
Trosterud. Hva finnes i nærmiljøet. Forskjellige aktører i frivillighet og idrett i 
nærheten. Fritidsklubbene. Bydelen har oversikt over dette. 

 
7. Gjennomgang av regnskap 21/22 

 
Regnskapet har tidligere blitt sendt ut via e-post. Det blir anledning til å stille 
spørsmål senere for de som ikke er til stede i dagens møte. Vi har i dag 25 565,46 kr 
på konto og 12 346 kr i kontanter. Kasserer setter inn på konto så vi sitter med 5000 
kr i kontanter. 
 

8. Saker til Driftsstyret 
 
I dag sitter Jan og Monique driftsstyret. Jan er i dag leder og vil ikke stille til gjenvalg. 
Monique ønsker ikke gjenvalg, og FAU skal derfor velge to nye representanter i 
neste FAU møte. Litt om hva Driftsstyret gjør. Alle skoler har et Driftsstyre. Det 
består av to lærere oppnevnt av skolens organisasjon, to FAU representanter og tre 
politisk oppnevnte fra bydelen. Rektor Siw er referent. 
 
Ingen saker på driftsstyret 
 

9. Eventuelt 
 
Ingen saker på eventuelt. 
 
Styret avslutter på tid. 


